
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 25/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 520/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απευθείας αγοράς τμήματος του 
υπ’ αριθ. 181 οικοπέδου της Τ.Κ. 
Κουλούρας. 

 
Σήμερα 24 Νοεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-11-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                            
1) Α.Λαζαρίδης, 2) Θ.Αγγελίνας, 3) Χ.Κούτρας, 4) Τ.Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13) Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 16Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 
18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20) Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ.Γαϊτάνου, 22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 
24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 
30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 
36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες    
Θ. Κορωνάς, Α.Μαρκούλης 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς, Γ.Λιλιόπουλος 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, 
Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 513/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 514/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 517/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Γ.Μελιόπουλος, Η.Τσιφλίδης και αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και 
προσήλθε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 521/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Σ.Στουγιάννος, Ν.Μωυσιάδης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 522/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ν.Μπέκης Α.Αποστολόπουλος, 
Σ.Στουγιάννος, Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Γ.Κάκαρης, Ι.Κυρατλίδης, Ζ.Πατσίκας, Λ.Ακριβόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Σ.Ελευθεριάδου, Σ.Στουγιάννος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 523/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Σ.Στουγιάννος, Π.Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησε ο κ. κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 524/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Σοφιανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 525/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Μ.Σουμελίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, 
Μ.Σουμελίδης. 
12)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 528/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 529/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Α.Καγκελίδης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 533/2014 αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος και προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 534/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. 
Γ.Μελιόπουλος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 538/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ι.Χειμώνας και προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, 
Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 543/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Χ.Γαϊτάνου, Γ.Κάκαρης και αποχώρησε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μπέκης και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης και αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
 
  

 
 



Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε το 27ο θέμα όλων των 
υπόλοιπων θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, διότι είναι παρόντες στη συνεδρίαση οι 
ενδιαφερόμενοι και περιμένουν υπομονετικά εδώ και αρκετή ώρα. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να προταχθεί το 27ο θέμα όλων των 

υπόλοιπων θεμάτων της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 13-11-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου της υπηρεσίας δόμησης-
περιουσίας Αθανασίου Σιδηρόπουλου, που έχει ως εξής: 

Στον κτηματολογικό πίνακα του οικισμού Κουλούρας ( διανομή 1949-αναμόρφωση 
1989-90), το υπ αριθ 80 οικόπεδο του ΟΤ 10 εμβαδού 2.120,0 τ.μ είναι χαρακτηρισμένο ως 
«Σχολείο». Το οικόπεδο  αποτυπώνεται με στοιχεία (Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Α),  στο από Αύγουστος 
2013 τοπογραφικό διάγραμμα που συνέταξε ο Σέρμπος Χρήστος Τοπογράφος Μηχανικός , 
ελέγχθηκε από την Τριχοπούλου Μαρία και θεωρήθηκε από τον Βουτσιλά Στέφανο, διευθυντή  
της διεύθυνσης   Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Βέροιας και έχει εμβαδόν 2.125,91 τμ  

Το παραπάνω οικόπεδο μεταβιβάστηκε στο Δήμο Βέροιας με τις υπ αριθ Φ6/981/2-5-
1996 και                                                                                                                     
Φ6/3025/29-11-1994 διαπιστωτικές αποφάσεις του Περιφερειακού Διευθυντή. 

Με το υπ αριθ 30248/17-9-1966 συμβόλαιο του συμβολαιογράφου Βέροιας Θωμά 
Καλλιμπάκα πραγματοποιήθηκε η ανταλλαγή των εξής οικοπεδικών τμημάτων, όπως αυτά 
αποτυπώνονται στο από Αύγουστος 2013 τοπογραφικό διάγραμμα που συνέταξε τμήμα 
Τεχνικό -Συντήρησης Έργων της Διεύθυνσης   Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Βέροιας, 

1)το τμήμα με στοιχεία (α,Α,γ,β,α) και εμβαδόν Ε1=188,50 τμ αφαιρείται από το υπ 
αριθ 79 οικόπεδο και προστίθεται στο οικόπεδο του σχολείου 

2) το τμήμα με στοιχεία (δ,ε,η,Η,δ) και εμβαδόν Ε2=38,38 τμ αφαιρείται από το 
οικόπεδο του σχολείου και προστίθεται  στο υπ αριθ 79 οικόπεδο  

3) το τμήμα με στοιχεία (ε,ζ,Ζ,η,ε) και εμβαδόν Ε3=152,10 τμ αφαιρείται από το 
οικόπεδο του σχολείου και προστίθεται στο υπ αριθ 181 οικόπεδο 

Έτσι, μετά τις ανταλλαγές των εδαφικών τμημάτων, το οικόπεδο του σχολείου θα 
έπρεπε να είναι το υπό στοιχεία (α-Α-Β-Γ-Δ-Ε-ζ-ε-δ-γ-β-α)  και θα είχε εμβαδόν 2.123,92 τ.μ 

Πλην όμως, η περίφραξη της αυλής του σχολείου δεν κατασκευάστηκε στο σωστό όριο 
του οικοπέδου,  αλλά στο (α-Α-Β-Γ-Δ-Ε-ζ΄-η΄-β΄-α΄)  και έτσι σήμερα η αυλή καταλαμβάνει 
επιπλέον τα εξής οικοπεδικά τμήματα: 

1) τμήμα με στοιχεία (α΄,α,β,β΄,α) εμβαδoύ 35,87 τμ που αποτελεί τμήμα του υπ 
αριθ 79 οικοπέδου  

2) τμήμα με στοιχεία (δ,ε,ε΄,δ΄,δ) εμβαδού 27,45τ.μ που αποτελεί τμήμα του υπ 
αριθ 79 οικοπέδου  

3) τμήμα με στοιχεία (β,γ,δ,δ΄,η΄,β) εμβαδού 28,92 τμ που αποτελεί τμήμα του 
υπ αριθ 79 οικοπέδου ( Σ= 35,87+27,45+28,92=92,24 τ.μ από το 79 
οικόπεδο) 

4) τμήμα με στοιχεία (ε,ζ,ζ΄,ε΄,ε) εμβαδού 100,10τμ που αποτελεί τμήμα του υπ 
αριθ 181 οικοπέδου  

Με το υπ αριθ πρωτ 224/21-6-2012 έγγραφο του Διευθυντή του Δημοτικού Σχολείου 
Κουλούρας, υποβλήθηκε αίτημα  προς το  Δήμο Βέροιας για την παραχώρηση και τοποθέτηση 
σε χώρο του σχολείου, μιας λυόμενης κατασκευής που θα χρησιμοποιηθεί ως αίθουσα 
διδασκαλίας, για να μπορούν να λειτουργούν  7 τμήματα ( 6 τάξεις και ένα τμήμα ένταξης) 

Με την 385/2013 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, εγκρίθηκε  
η δαπάνη συνολικού ποσού 30.000 ευρώ από τον Κ.Α 30/7321.012 του προϋπολογισμού του 
Δήμου έτους 2013, για την τοποθέτηση μιας προκατασκευασμένης αίθουσας στο Δημοτικό 
Σχολείο Κουλούρας.  

Ιδιοκτήτρια του υπ αριθ 181 οικοπέδου, είναι η κ Λιολιοπούλου Ευθυμία, η οποία 
κατέστη κυρία του παραπάνω οικοπέδου με τις 2464/2003, 2465/2003 και 2466/2003 δηλώσεις 
αποδοχής κληρονομιάς της συμβολαιογράφου Φωτεινής Παπαδοπούλου. Η κ Λιολιοπούλου 
Ευθυμία με την υπ αριθ πρωτ 60573/30-10-2013 αίτηση προς το Δήμο Βέροιας, ζητά να 



ορισθεί τιμή μονάδος προκειμένου ο Δήμος Βέροιας να αγοράσει το τμήμα των 100,10 τμ που 
κατέχει από το οικόπεδό της και το χρησιμοποιεί ως αυλή σχολείου. 

Το τοπικό συμβούλιο Κουλούρας με την υπ’ αριθ. 1/2014 απόφαση διατυπώνει «θετική 
γνώμη σχετικά με την απευθείας αγορά τμήματος με στοιχεία (ε,ζ,ζ΄,ε΄,ε) και εμβαδόν 100,10 
τ.μ. που αποτελεί τμήμα του υπ’αριθμ. 181 οικοπέδου του οικισμού Κουλούρας, που κατέχεται 
από το Δημοτικό Σχολείο Κουλούρας, ιδιοκτήτρια του οποίου είναι η κ. Λιολιοπούλου 
Ευθυμία, η οποία κατέστη κυρία του παραπάνω οικοπέδου με τις 2464/2003, 2465/2003 και 
2466/2003 δηλώσεις αποδοχής κληρονομιάς της συμβολαιογράφου Φωτεινής Παπαδοπούλου» 

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την 128/2014απόφαση ενέκρινε κατ αρχήν την απευθείας 
αγορά του παραπάνω οικοπέδου. 

Επειδή, σύμφωνα με το άρθρο 31 του Ν2009/92 «τα οικοδομήσιμα οικόπεδα που 
βρίσκονται εντός εγκεκριμένων ρυμοτομικών σχεδίων θεωρούνται κατάλληλα για την 
ανέγερση σχολικών κτιρίων της πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, χωρίς να 
απαιτείται χαρακτηρισμός τους προς τούτο», δεν είναι απαραίτητο να γνωμοδοτήσουν οι 
αρμόδιες υπηρεσίες. Παρόλα αυτά, το τμήμα περιουσίας διαβίβασε την κατ αρχήν απόφαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου και το τοπογραφικό διάγραμμα του οικοπέδου στις παρακάτω 
υπηρεσίες: 
1. Κτηματική Υπηρεσία Ν. Ημαθίας  (η οποία θα γνωμοδοτήσει για την ύπαρξη δικαιωμάτων   
του  Δημοσίου στο ακίνητο) 
2. Δ/νση Αγροτικής Οικονομίας & Κτηνιατρικής Π.Ε. Ημαθίας  (η οποία θα γνωμοδοτήσει για 
το αν το ακίνητο έχει   παραχωρηθεί στο Δήμο και σε ποια μορφή και  εάν η χρήση που 
προτείνουμε κρίνεται επικρατέστερη  από τη χρήση του ως βοσκή) 
3. Πολεοδομία του Δήμου Βέροιας  (προκειμένου να γνωμοδοτήσει σύμφωνα με το άρθρο 3 
    του Ν. 1512/85 (ΦΕΚ 44/11-1-85) “Τροποποίηση και συμπλήρωση πολεοδομικών 
    διατάξεων, ρύθμιση συναφών θεμάτων και  θεμάτων του Ταμείου Νομικών”) 
4. 11η Εφορεία Βυζαντινών Αρχαιοτήτων (προκειμένου να γνωμοδοτήσει αν υπάρχει 
πρόβλημα από αρχαιολογικής πλευράς) 
5. ΙΖ’ Εφορεία Προϊστορικών και Κλασσικών Αρχαιοτήτων (προκειμένου να γνωμοδοτήσει αν 
υπάρχει πρόβλημα από αρχαιολογικής πλευράς) 
 
Οι υπηρεσίες  γνωμοδότησαν θετικά με τα παρακάτω έγγραφα 
1)Η  Κτηματική Υπηρεσία Ν. Ημαθίας με το υπ αριθ πρωτ 924 /29-5-2014  έγγραφο   
2) Η Δ/νση Αγροτικής Οικονομίας &  Κτηνιατρικής με το υπ αριθ πρωτ  16938/7-7-2014  
έγγραφο 
3) Η Δ/νση Υπηρεσίας Δόμησης του Δήμου Βέροιας με το υπ αριθ  1810/15-7-2014 έγγραφο  
4) Η 11η Εφορεία Βυζαντινών Αρχαιοτήτων με το υπ αριθ πρωτ 1777/26-5-2014 έγγραφο 
5)Η  ΙΖ’ Εφορεία Προϊστορικών και Κλασσικών Αρχαιοτήτων με το υπ αριθ πρωτ  3768/2-6-
2014  έγγραφο 

Με την 318/2014 απόφαση του Δημοτικού  Συμβουλίου εγκρίθηκε τροποποίηση του 
προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας και  μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 
(Κ.Α.9111) ποσό 3.353,35€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 40.7112.003 και τίτλο 
«Αγορά τμήματος του υπ’ αριθ. 181 οικοπέδου του οικισμού Κουλούρας» με ποσό 3.353,35€ 
από Ίδια Έσοδα.  

 Το παραπάνω ποσό, αντιστοιχεί στο ποσό που η επιτροπή του άρθρου 186 του 
Ν3463/2006 με το από 30-5-2014 πρακτικό της, εκτίμησε την αξία του αγροτεμαχίου, αφού 
έλαβε υπόψη το υπ αριθ πρωτ 41839/7-1-2014 έγγραφο της ΔΟΥ Βέροιας, σύμφωνα με το 
οποίο, τα συγκριτικά στοιχεία για τον προσδιορισμό αξίας οικοπέδου στην Κουλούρα 
ανέρχονται στην τιμή 33,50 ευρώ/τ.μ 101,10Χ33,50=3.353,35 ευρώ   

Με την 545/5014 απόφαση, η Οικονομική Επιτροπή ενέκρινε την διάθεση της 
πίστωσης για την αγορά του εν λόγω οικοπεδικού τμήματος. 

Σύμφωνα με το άρθρο 191 του Ν3463/2006 (ΔΚΚ) «1. Οι διατάξεις του άρθρου 186 
εφαρμόζονται αναλόγως για την αγορά ιδιωτικών ακινήτων εκ μέρους των Δήμων και των 
Κοινοτήτων. Ειδικά στην περίπτωση αγοράς ακινήτου, όπου σύμφωνα με την παράγραφο 6 του 
άρθρου 186 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων απαιτείται η εκτίμηση της αγοραίας αξίας του 
από το Σώμα Ορκωτών Εκτιμητών ως προϋπόθεση για την κατάρτιση της σύμβασης μεταβίβασης 



της κυριότητας, το Δημοτικό ή Κοινοτικό Συμβούλιο, με απόφαση του που λαμβάνεται με την 
πλειοψηφία επί του συνόλου των μελών του, μπορεί να κρίνει ότι το ακίνητο αυτό είναι το μόνο 
κατάλληλο για την εκπλήρωση δημοτικού ή κοινοτικού σκοπού και να αποφασίσει την απευθείας 
αγορά. Όπου, όμως, δεν προβλέπεται η εκτίμηση της αγοραίας αξίας του ακινήτου κατ' άρθρο 
186 παρ. 6 του ΔΚΚ, τότε η κρίση περί του ότι το ακίνητο είναι το μόνο κατάλληλο, καθώς και η 
απόφαση για την απευθείας αγορά, λαμβάνονται με πλειοψηφία των 2/3 των μελών του 
Δημοτικού ή Κοινοτικού Συμβουλίου.» 

Μετά τα παραπάνω, καλείται  το δημοτικό συμβούλιο να αποφασίσει για την απευθείας 
αγορά ή μη, των 100,10 τμ, που αποτελεί τμήμα του 181 οικοπέδου, ιδιοκτησίας Λιολιοπούλου 
Ευθυμίας,  με δεδομένο ότι, το εν λόγω οικόπεδο είναι απαραίτητο για την αυλή του δημοτικού 
σχολείου, μιας και σήμερα αποτελεί τμήμα της. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παπαγιάννης: Το τίμημα που έχει συμφωνηθεί είναι συγκεκριμένο; Μπορείτε να μας το 

πείτε; 
Σιδηρόπουλος: Είναι 3.353,35€ 
Μπέκης: Είμαστε θετικοί μεν, αλλά γιατί υπάρχει όλο αυτό το μπέρδεμα;  
Σιδηρόπουλος: Το μπέρδεμα οφείλεται στο ότι η περίφραξη του σχολείου είχε γίνει πολύ 

παλιά. Παλιότερα δεν μετρούσαν ακριβώς τα όρια των οικοπέδων στα χωριά. 
Διαπιστώθηκε τώρα και συμφώνησε ο ιδιοκτήτης να πουλήσει το τμήμα αυτό του 

οικοπέδου του. 
Μελιόπουλος: Το θέμα είχε έρθει κι ήμαστε θετικοί. Γιατί επανέρχεται; Δεν αρκούσε η 

πρώτη απόφαση; 
Σιδηρόπουλος: Η προηγούμενη απόφαση ήταν μια καταρχήν απόφαση, ενώ η άλλη 

απόφαση αφορούσε τροποποίηση του προϋπολογισμού για τον παραπάνω σκοπό.  
Η σημερινή απόφαση είναι η πλέον ουσιαστική, που αφορά την απευθείας αγορά του 

τμήματος του οικοπέδου. 
Αποστολόπουλος: Σε αυτό το τμήμα που θα αγοραστεί, έχουμε σκοπό να κάνουμε λυόμενη 

κατασκευή. Γιατί να γίνει λυόμενη κατασκευή στο σχολείο; 
Πρόεδρος: κε Αποστολόπουλε, το τι θα γίνει στο Δημ.Σχολείο της Κουλούρας είναι ένα 

άλλο θέμα. Το πρώτο και κυρίαρχο θέμα αυτή τη στιγμή είναι να αγοράσουμε αυτό το τμήμα του 
οικοπέδου, να το αποκτήσει το σχολείο. Αυτό ψηφίζουμε τώρα, αν η κατασκευή θα είναι λυόμενη, 
είναι άλλη ιστορία. 

Αποστολόπουλος: Έχετε τη θετική εισήγηση της Τ.Κ. Κουλούρας και αντίστοιχη απόφαση 
της Ο.Ε.; 

Σιδηρόπουλος: κε Αποστολόπουλε, μπερδεύετε λίγο τα πράγματα. Πέρασε το θέμα από την 
Ο.Ε., πέρασε όμως και από το Δ.Σ. κι υπάρχει σύμφωνη γνώμη του συμβουλίου της Τ.Κ. 
Κουλούρας. 

Παπαγιάννης: Είναι θετική η προσέγγισή μας να αποκτήσει ο Δ.Βέροιας το συγκεκριμένο 
ακίνητο, για να διευκολύνει τη μαθητική διαδικασία των παιδιών της Κουλούρας. 

Αναρωτιέμαι όμως αν το τίμημα που συμφωνήθηκε είναι το ορθό, αν θα μπορούσε να 
ακολουθηθεί μια άλλη διαδικασία, διότι από ότι αντιλαμβάνομαι νέμεται ο Δ.Βέροιας ή το σχολείο 
το συγκεκριμένο ακίνητο, με «διάνοια κυρίου» θα λέγαμε, εδώ και πάρα πολλά χρόνια, δηλ. θα 
μπορούσαμε ίσως με άλλες διαδικασίες δικαστικές να το αποκτούσαμε πολύ φθηνότερα.  

Έχει εξετάσει η αρμόδια υπηρεσία της οποίας είστε προϊστάμενος αυτές τις δυνατότητες; 
Γεγονός που θα βοηθούσε το Δήμο να αποκτούσε οικονομικότερα το συγκεκριμένο ακίνητο. 

Δήμαρχος: Ο Δήμος δεν έχει καμία διάθεση να παίρνει ακίνητα από ιδιώτες ενώ δεν του 
ανήκουν του Δήμου αυτά τα ακίνητα. 

Η συγκεκριμένη τιμή, είναι αντικειμενική τιμή, καθορίζεται από τη ΔΟΥ, είναι 33,50€/τ.μ. 
Το θέμα ξεκίνησε γιατί ο Δήμος θέλει κι υπάρχει απόφαση από την προηγούμενη Δημοτική 

Αρχή, να τοποθετηθεί μια λυόμενη αίθουσα στην Κουλούρα και μια ακόμη στο Διαβατό. 
Έτσι λοιπόν τακτοποιείται το οικοπεδικό κομμάτι, για να εκδοθεί κι η ανάλογη άδεια 

(πράγμα που δε θα μπορούσε να συμβεί υπό την κατοχή ενός τμήματος ξένου).  
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου της υπηρεσίας δόμησης-

περιουσίας Αθανασίου Σιδηρόπουλου; 



Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Παπαγιάννης. 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισε ο Πρόεδρος της Τ.Κ. κουλούρας Γ.Λιλιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 13-11-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου της υπηρεσίας δόμησης-περιουσίας 
Αθανασίου Σιδηρόπουλου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 128 και 318/2014 αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Τις υπ’ αριθ. 385/2013 και 545/2014 αποφάσεις της Ο.Ε. 
4.- Την υπ’ αριθ. 1/2014 απόφαση του συμβουλίου της Τ.Κ. Κουλούρας. 
5.- Την με αρ. πρωτ. 60573/30-10-2013 αίτηση της Ε.Λιολιοπούλου. 
6.- Το με αρ. πρωτ. 224/21-6-2012 έγγραφο του Δ/ντή του Δημοτικού Σχολείου Κουλούρας. 
7.- Το με αρ. πρωτ. 924/29-5-2014 έγγραφο της Κτηματικής Υπηρεσίας Ν.Ημαθίας. 
8.- Το με αρ. πρωτ. 16938/7-7-2014 έγγραφο της Περιφέρειας Κ.Μακεδονίας. 
9.- Το με αρ. πρωτ. 1810/15-7-2014 έγγραφο της Δ/νσης Υπηρεσίας Δόμησης. 
10.- Το με αρ. πρωτ. 1777/26-5-2014 έγγραφο της 11ης Εφορείας Βυζαντινών Αρχαιοτήτων 
11.- Το με αρ. πρωτ. 3768/2-6-2014 έγγραφο της ΙΖ΄Εφορείας Προϊστορικών και Κλασσικών 
Αρχαιοτήτων 
12.- Το από 30-5-2014 πρακτικό της επιτροπής του άρθρου 186 του Ν. 3463/2006 
13.- Το συνημμένο στην εισήγηση τοπογραφικό διάγραμμα που συντάχθηκε από το Χρήστο 
Σέρμπο, ΠΕ Τοπογράφο Μηχανικό, ελέγχθηκε από την Μαρία Τριχοπούλου, ΠΕ Πολιτικό 
Μηχανικό, Προϊσταμένη του Τμήματος Τεχνικού-Συντήρησης Έργων και θεωρήθηκε από τον 
Στέφανο Βουτσιλά, ΠΕ Ηλεκτρολόγο Μηχανικό, Προϊστάμενο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
14.- Ότι κρίνεται σκόπιμη η αγορά τμήματος της ιδιοκτησίας της Ε.Λιολιοπούλου, προκειμένου να 
τοποθετηθεί εντός αυτού προκατασκευασμένη αίθουσα, για την αντιμετώπιση των αυξημένων 
αναγκών στέγασης του Δημοτικού Σχολείου Κουλούρας  
15.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
16.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των άρθρων 186 
και 191 του Ν.3463/2006 και του άρθρου 31 του Ν.2009/1992. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει την απευθείας αγορά τμήματος του υπ’ αριθ. 181 οικοπέδου της 
Τ.Κ.Κουλούρας, συνολικού εμβαδού 100,10τ.μ., που βρίσκεται στο Ο.Τ. 10 της Τ.Κ. Κουλούρας,  
ιδιοκτησίας Ευθυμίας Λιολιοπούλου του Στεφάνου, όπως αυτό περιγράφεται με στοιχεία ε-ζ-ζ΄-ε΄-ε 
στο από Αύγουστο 2013 τοπογραφικό διάγραμμα που συνέταξε ο Χρήστος Σέρμπος, ΠΕ 
Τοπογράφος Μηχανικός, ελέγχθηκε από την Μαρία Τριχοπούλου, ΠΕ Πολιτικό Μηχανικό, 
Προϊσταμένη του Τμήματος Τεχνικού-Συντήρησης Έργων και θεωρήθηκε από τον Στέφανο 
Βουτσιλά, ΠΕ Ηλεκτρολόγο Μηχανικό, Προϊστάμενο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών, αντί του 
ποσού των 3.353,35€ (ήτοι 100,10 τμ Χ 33,50 €/τμ= 3.353,35€) προκειμένου να τοποθετηθεί εντός 
αυτού προκατασκευασμένη αίθουσα για την αντιμετώπιση των αυξημένων αναγκών στέγασης του 
Δημοτικού Σχολείου Κουλούρας. 

Τα έξοδα μεταβίβασης του ακινήτου βαρύνουν τον Δήμο Βέροιας. 
Β) Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο Βέροιας Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη για να προβεί στις 

απαιτούμενες ενέργειες για την υλοποίηση του παραπάνω σκοπού. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  520 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Η. Μπατσαράς  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-12-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 
 

 
 
 
 
 
 


